## SHARP



# 抗菌抽濕機

Plasmacluster Dehumidifier



### 抗菌抽濕機 **Plasmacluster Dehumidifier**

#### Plasmacluster 空氣淨化技術 **Plasmacluster Technology**



SHARP 首創的 Plasmacluster 空氣淨化技術,其離子產生器會產生及釋放 與自然環境相同的正、負離子,能有效抑制空氣中的霉菌及病毒。

Plasmacluster technology is SHARP's original air purifying technology. Plasmacluster generating unit generates and emits the same positive and negative ions that occur in nature, inactivating suspended airborne mold and virus.

#### Plasmacluster 空氣淨化技術 全球用戶一致好評 **Acclaimed Plasmacluster Technology**

#### 日本銷量第一<sup>△</sup> Japan Sales No.1 <sup>△</sup>

brand on unit basis for the consecutive 11 years from 2009-2019.

SHARP 空氣清新機系列為日本零售銷量第一,備受用家信賴。 SHARP air purifiers have achieved Sales No.1 in Japan, which are very popular among users.

#### 配備 SHARP Plasmacluster 空氣淨化技術的產品, 全球銷量突破一億台\*

100 million\* of SHARP's products equipped with Plasmacluster Ion technology sold in the world.



\*2000 年 10 月至 2021 年 10 月期間,於日本及海外出售的 SHARP Plasmacluster 產品及應用有關 Plasmacluster 技術之產品銷量。

Total number of SHARP Plasmacluster products and Plasmacluster generating devices shipped within Japan and overseas between October 2000 and October 2021.

前置過濾網可阻隔較大的粒子,如頭髮、 寵物毛髮、灰塵等。

Pre-filter collects big particle like hairs and dust.

#### 霉菌渦濾網

Mold Filter #FZ-J27KFE (1年/year)

霉菌過濾網可以高效率捕集浮游霉菌。

Mold filter collects the airborne mold with high efficiency.

#### 多角度送風模式

#### **Different Airflow Movement**

具備不同送風角度,以左右及上下送風模式,多 角度進行大範圍除濕、乾衣及除臭,同時釋放高 濃度 Plasmacluster, 把清新的空氣帶到家中每個 角落,令人倍感乾爽舒適。

With horizontal and vertical airflow, this provides widely dehumidifying and deodorizing function, bringing fresh air throughout the room.

# 上下左右廣域送風

#### 廣域左右送風



#### 廣域上下送風







## 多種貼心功能 切合不同需要 Various Caring Functions Satisfying Your Needs



自動除濕

#### **Auto Dehumidifying**

配備溫濕度感測器,能自動偵測室內的濕度及溫度,以維持室內濕度於約55%至60%水平,營造乾 爽舒適的居住環境。

Equipped with sensors which can detect temperature and humidity automatically, the dehumidifier maintains the humidity level at around 55%-60%, providing comfortable living environment.



乾衣除濕

#### **Laundry Dehumidifying**

在春天等潮濕天氣下,衣物難以乾透,把出風口對著衣物吹送,能快速進行乾衣。

It is difficult for laundry drying in humid weather. Pointing the air outlet to the laundry, the dehumidifier allows vapid drying.



衣物除臭

### **Laundry Deodorizing**

以高風速釋放高濃度 Plasmacluster,定點向衣物進行除臭。若開啟導風板吹向窗簾、沙發等家具,可去除其依附的難聞氣味。

By emitting a concentrated stream of high-density Plasmacluster, the dehumidifer can intensively remove odor on clothing. It is also effective to deodorize the unpleasant smell impregnated in curtains and sofas when turning on the swing louvers.



內部除濕 Internal Dry

內部除濕功能有助保持抽濕機內部乾爽,以抑制霉菌滋生。

Internal Dry function serves to suppress the growth of mildew inside the machine by removing the moisture inside.



#### 防霉抗菌

#### **Mold Proof and Virus Inactivated**

抽濕同時釋放高濃度 Plasmacluster,不但有效抑制空氣中的霉菌及病毒,並有效減低依附的霉菌滋生。 另更配備霉菌過濾網,能有效過濾空氣中的浮游霉菌,為室內帶來更清新的空氣。

Dehumidifying and releasing high density Plasmacluster can effectively inactivate airborne mold and virus, and suppress the growth of adhered mold. Mold filter can also collect airborne mold effectively, providing fresh air to you.









#### 直驅式變頻摩打

#### **DC Inverter Motor**

直驅式變頻摩打能有效提高能源效益,為您帶來舒適及寧靜的居住環境。

DC Inverter motor can effectively improve energy efficiency and bring you a comfortable and quiet living environment.



#### 靈活滑動滾輪

#### Flexible placement within your home

可順滑移動到不同空間,輕鬆方便。

Provide easy and flexible movement. You can smoothly move to the designated position, easy and labor-saving.



#### DW-P22A

抽濕量 30°C / 80%	
Dehumidifying Capacity	

22L/公升 (每日 / Per Day) 3種風量

3 Types of Fan Speed

抽濕量 26.7°C / 60% Dehumidifying Capacity 13L/公升 (每日 / Per Day) 自動 低 高 Auto Low High

1級能源標籤

Grade 1 Energy Label

- 5 種操作模式
- 5 Types of Operation Modes

白動除濕模式 Auto Mode

自定除濕模式

4.6L 水箱 4.6L Water Tank

釋放高濃度 Plasmacluster 抑制霉菌及病毒 Release HD Plasmacluster Effective in inactivating Molds and Viruses

乾衣除濕模式 Laundry Mode



內部除濕模式 Internal Dry Mode

1-12 小時定時開關功能 1-12 Hours On Off Timers

連續排水 Continuous Drainage

衣物除臭模式



Plasmacluster 指示燈 Plasmacluster Indicator 水滿指示燈 Full-Tank Indicator

目前濕度顯示 Current Humidity

溫濕度感測器 Temperature / **Humidity Sensor** 

兒童安全鎖 Child Lock

順滑滾輪 Casters

#### 連續排水

#### **Continuous Drainage**

於機背裝上排水管,把冷凝水直接排出,免除反覆倒水的煩惱。

Set the hose on the back of the machine to continuously drain the condensed water. It increases flexibility and avoids repetitive cleaning of the water tank.

# 排水孔蓋

#### 4.6 公升大水箱

#### 4.6L Large Water Tank

水箱內設把手,方便提起。當水箱滿水時,水滿指示燈會閃爍,提醒您要 倒水。

The water tank comes with a handle. It is easy for you to carry and avoids spilling water when removing or cleaning the water tank. An indicator light can remind you to dispose tank water, once the water reaches the desired level in the tank.



#### 規格

#### **Specifications**

抽濕面積* <sup>1</sup> (平方米 / 平方尺) Dehumidifying Area* <sup>1</sup> (m²/ ft²)	27 - 54 / 290 - 580	
Plasmac <mark>lu</mark> ster 濃度*² ( 顆 / 立方厘米 ) Plasmacluster Density*² (ions / cm³)	7000	
電源(伏特 / 赫兹) Power Supply (V / Hz)		220 - 240 / 50
耗電量(瓦) Power Consumption (W)	30°C / 80%	290
	26.7°C / 60%	230
外形尺寸 (闊 x 高 x 深 )(毫米 ) Dimensions (W x H x D)(mm)		359 x 665 x 248
重量(公斤) Weight (kg)		16
顏色 Color		白色 White (-w)

<sup>&</sup>quot;以 JEMA (日本電機工業會)為標準的最大抽濕面積。

規格設計如有變更,恕不另行通知

Design and specifications are subject to change without prior notice.

<sup>&</sup>lt;sup>2</sup>當主機靠近牆壁放置時,以衣物除臭模式操作,於房間中央位置附近(離地約1.2米高的水平),量度出每立方厘米 空氣中的離子數量。

Maximum Dehumidifying Area; according to standards of JEMA.

<sup>&</sup>lt;sup>12</sup> Ion count per cm<sup>3</sup> blown into air at around the center of the room (at a height of about 1.2m from the floor) during operation at laundry operation "Deodorize" mode when the main unit is placed near a wall.

# SHARP



DEHE AND ANCES DIVISION

代理 大昌貿易行有限公司 維修服務熱線 3193 9888